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Z Á P I S N I C A 

 

Z 18. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrachove  konaného  

dňa 12.06.2025 v zasadačke Obecného úradu v Hrachove o 16:30 hod 

 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––- 

 

 

 

 

P r í t o m n í   poslanci OZ:             podľa prezenčnej listiny 

N e p r í t o m n í   poslanci OZ:        

Ď a l š í   prítomný:                            podľa prezenčnej listiny  

 

 

 

 

Program zasadnutia: 

  

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Úprava rozpočtu Základnej školy s  materskou školou Sama Vozára Hrachovo  k 12.6.2025 

5. Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 12.06.2025 

6. Odborné stanovisko k návrhu záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 

7. Schválenie záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024  

8. Rôzne 

9. Záver 
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ROKOVANIE: 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Hrachovo (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ondrej 

Knechta (ďalej len starosta) a privítal poslancov. Uviedol, že 18. riadne zasadnutie bolo zvolané 

v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že 

z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 7 poslancov, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 

právoplatne sa uznášať. 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia, navrhol zmenu poradia bodu 5. Odborné 

stanovisko k návrhu záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 a 6. Schválenie záverečného účtu 

obce Hrachovo za rok 2024 na bod 4 a 5, nakoľko Ing. Harandzová - kontrolórka nemohla zostať až 

do konca zasadnutia. Starosta dal hlasovať za schválenie programu zasadnutia  

Hlasovanie:  za: 7  -  (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková,  Lupták, Mgr. Mareková, M. Škvarka,  

Valentová,  Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Program bol jednohlasne schválený a bolo prijaté uznesenie  

č. 176/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje program 18. riadneho 

zasadnutia OZ v Hrachove podľa pozvánky a so zmenou poradia bodu 5. Odborné stanovisko 

k návrhu záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 a 6. Schválenie záverečného účtu obce 

Hrachovo za rok 2024 na bod 4 a 5. 

  

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku p. Katarínu Marekovú a za overovateľov zápisnice poslancov p. Mateja 

Škvarku a p. Ondreja Vetráka. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove berie 

na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení a zápisnice poslancov 

p. Mateja Škvarku a p. Ondreja Vetráka. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, M. Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté uznesenie č. 177/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení 

a zápisnice poslancov p. Mateja Škvarku a p. Ondreja Vetráka. 

 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov JUDr. Zuzanu Kederovú a p. Ivetu 

Valentovú. Žiadne pozmeňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana Kederová  a p. Iveta Valentová. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 178/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: JUDr. Zuzana Kederová a Iveta Valentová. 

 

K bodu č. 4 a č. 5 - Odborné stanovisko k návrhu záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 

a Schválenie záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 

Starosta poprosil Ing. Harandzovú aby predniesla svoje stanovisko k návrhu záverečného účtu obce 

Hrachovo za rok 2024. 

Ing. Haranzová: Návrh záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 je spracovaný s príslušnými 

ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky 

predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 citovaného zákona.  

Návrh záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 v zmysle § 9 ods. 2 zákona o obecnom zriadení 

a § 16 ods. 9 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy bol zverejnený najmenej 15 dní pred 

rokovaním obecného zastupiteľstva.  
Riadna účtovná závierka za rok 2024 a hospodárenie za rok 2024 s § 9 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

a § 16 ods. 3 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy budú overené audítorom.  

Účtovná závierka za rok 2024 bola vykonaná podľa zákona č. 431/2022 Z.z. o účtovníctve v z.n.p.  
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V zmysle § 16 ods.10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúčam obecnému 

zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Hrachovo za rok 2024 výrokom 

celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad.  

P. Valentová predniesla návrh uznesenia a starosta dal za jeho prijatie hlasovať. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 179/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove  

1. b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) splnenie všetkých podmienok pre schválenie Záverečného účtu obce Hrachovo, a to: 

- zverejnenie Záverečného účtu v zákonom stanoveným spôsobom a stanovenej lehote 

b) stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Hrachovo za rok 2024. 

2. s c h v a ľ u j e  

a) Záverečný účet obce Hrachovo za rok 2024 v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

b) celoročné hospodárenie bez výhrad podľa § 16 ods. 10 zákona č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov,  

c) použitie prebytku hospodárenia v sume 23 963,13 Eur na tvorbu rezervného fondu. 

 

K bodu č. 6 a č. 7 - Úprava rozpočtu Základnej školy s  materskou školou Sama Vozára 

Hrachovo  k 12.6.2025 a Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 12.06.2025 

 

Starosta:  Poznamenal, že materiály všetci obdržali a poprosil Ing. Vývlekovú aby vysvetlila zmeny 

rozpočtu. 

Ing. Vývleková: ZŠ žiada o úpravu rozpočtu v časti príjmy o 203,92 €, to sú príjmy na odmeny 

a poistné pre cvičných učiteľov za prax. Celkové príjmy predstavujú 45403,52 €. V časti výdavky 

žiadajú p úpravu rozpočtu o 34724, 22 €, to sú úpravy na odmeny 800,00 € a odvody, pre MŠ, ZŠ, 

školský klub detí a školskú jedáleň. Zároveň sa upravujú edukačné publikácie a škola v prírode. 

Celkové výdavky predstavujú 1 083 056,02 €. 

Starosta: Navýšenie je z toho, že prišli peniaze zo štátu na odmeny. 800,00 € dostali zamestnanci 

MŠ, ZŠ, ŠK, ŠJ a tiež 4 zamestnanci obecného úradu. Nám to delili ešte na prenesené a originálne 

kompetencie, čiže pre matriku sme museli na 0,2 úväzku požiadať o dofinancovanie cez okresný 

úrad. Požiadal Ing. Vývlekovú aby vysvetlila aj zmeny rozpočtu obce. 

Ing. Vývleková: Obec žiada o úpravu rozpočtu v časti príjmy o 42 319,00 € v tom navýšili nám 

podielové dane 2 462,00 € a odmeny pre zamestnancov ZŠ,MŠ a obecného úradu v celkovej sume 

38892,00 €. Celkové príjmy predstavujú 1 458 493,15 €. V časti výdavky žiadame o úpravu 8898,40 

€, t.j. tie odmeny, prevádzku o odchodné. Celkové výdavky predstavujú 424 233,50 €. 

Starosta sa opýtal či všetci rozumeli, tá čiastka u nás tvorila aj tú pre zamestnancov školy, plus u nás 

4 zamestnanci a odchodné podľa zákona, čo odchádzal do dôchodku a o odmenu pri dovŕšení 

životného jubilea. Neboli žiadne otázky ani pripomienky, starosta dal za prijatie uznesenia o úprave 

rozpočtu hlasovať. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 180/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove   s c h v a ľ u j e   úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára 

Hrachovo  k 12.06.2025 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom 45 403,92 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 45 403,92 Eur                                                       

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 0,00 Eur                                                          
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C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 0,00 Eur 

Celkové výdavky po úprave celkom                                                          1 083 056,02 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom    1 083 056,02 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Materská škola (originálne kompetencie)   1 800,00 Eur 

 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Materská škola – prenesené kompetencie (normatívne FP)  130 894,00 Eur 

09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Materská škola – prenesené kompetencie (nenormatívne FP)    2 550,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 1. stupeň (prenesené kompetencie: normatívne FP)   291 764,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 1. stupeň (prenesené kompetencie: nenormatívne FP)  46 507,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 1. stupeň (prenesené kompetencie: FP z roku 2024)   6 928,36 Eur 

09.2.1.1 Nižšie sekundárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 2. stupeň (prenesené kompetencie: normatívne FP)  356 610,00 Eur 

09.2.1.1 Nižšie sekundárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 2. stupeň (prenesené kompetencie: nenormatívne FP)  8 302,00 Eur 

09.2.1.1 Nižšie sekundárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 2. stupeň (prenesené kompetencie: FP z roku 2024)  17 219,51 Eur 

09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne - 

Školský klub detí (originálne kompetencie) 57 110,22 Eur  

09.6.0.2 Vedľajšie služby poskytované v rámci primárneho vzdelávania - 

Školská jedáleň (originálne kompetencie) 119 170,93 Eur  

10.4.0 Rodina a deti 44 000,00 Eur                                         

10.7.0 Sociálna pomoc občanom v hmotnej núdzi a sociálnej núdzi  200,00 Eur  

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 0,00 Eur 

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

a bolo prijaté uznesenie č. 181/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove   s c h v a ľ u j e 

úpravu rozpočtu Obce Hrachovo  k 12.06.2025 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom: 1 458 493,15 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 1 326 104,00 Eur                                                      

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 98 507,17 Eur                                                          

C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 33 881,98 Eur  

Celkové výdavky po úprave celkom: 324 233,50 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom  322 333,50 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

01.1.1 Výkon a zákonodarné orgány               215 927,40 Eur 
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01.1.2 Finančné a rozpočtové záležitosti 1 500,00 Eur 

01.3.3 Iné všeobecné služby                      5 030,00 Eur  

02.2.0 Civilná ochrana 651,00 Eur 

03.2.0 Ochrana pred požiarmi 6 428,00 Eur 

03.6.0 Verejný poriadok a bezpečnosť inde neklasifikované 674,00 Eur 

04.5.1 Cestná doprava 5 445,00 Eur 

05.1.0 Nakladanie s odpadmi 36 000,00 Eur 

05.2.0 Nakladanie s odpadovými vodami 14 115,00 Eur 

05.6.0 Ochrana životného prostredia inde neklasifikované  1 400,00 Eur 

06.2.0 Rozvoj obcí 2 583,00 Eur 

06.4.0 Verejné osvetlenie 5 827,00 Eur 

06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť inde neklasifikované  11 500,00 Eur 

08.1.0 Rekreačné a športové služby 500,00 Eur 

08.2.0 Kultúrne služby 3 632,00 Eur 

08.3.0 Vysielacie a vydavateľské služby 400,00 Eur 

08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby 2 000,00 Eur 

09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Materská škola 190,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Základná škola 1. stupeň 829,00 Eur 

09.5.0 Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne 1 700,00 Eur 

10.2.0. Staroba 68,00 Eur 

10.4.0 Rodina a deti 5 502,10 Eur 

10.5.0 Nezamestnanosť  200,00 Eur   

10.7.0 Sociálna pomoc občanom v hmotnej a sociálnej núdzi 232,00 Eur                                      

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 1 900,00 Eur 

04.5.1 Cestná doprava 800,00 Eur 

06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť inde neklasifikované  1 100,00 Eur 

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

K bodu č. 8 - Rôzne 

Starosta privítal absolventku vysokej školy, Emu Pálešovú, ktorá potrebuje do školy účasť na 

zasadnutí OZ a vypracovať z toho prácu a poznamenal, že tu majú otvorené dvere aj občania a ak by 

potrebovala pomoc bude jej p. Mareková k dispozícii. 

 

Prišla žiadosť od p. Igora Bendu o odkúpenie pozemku. Jedná sa o pozemok medzi ním 

a pozemkom, čo dakedy býval p. Cuper. Tam máme pozemok 1,5 m, ktorý vedie k nášmu rezervoáru 

a ďalšia cesta vedie ďalej ku Sujovcom. Zatiaľ ten pozemok nechceme predávať aby sme 

neobmedzili prístup k rezervouáru. Stavebná komisia bola tiež prítomná na mieste, poprosil 

o stanovisko. 

P. Vetrák: Nemôžeme to predať, lebo ako hovorí starosta,  potom by nebol prístup k vodárni. 

Dohoda bola, že dostane to na užívanie na dobu neurčitú, lebo on sa o to stará, kosí to. Je to upravené 

pekne a pre nás by to bola len ďalšia starosť. 

Starosta: Dali by sme mu to do dlhodobého prenájmu za symbolickú cenu aby to mal písomne, zatiaľ 

kým sa nevyrieši prístup z inej časti, lebo tá druhá časť ide teraz cez Sujove pozemky až do potoka.  

JUDr. Kederová: Formálne musí byť cena. 
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Starosta sa pýtal p. kontrolórky, že či bude dobre keď mu to dáme za 1 € a potom dal hlasovať za 

uzavretie zmluvy na dlhodobý prenájom pozemku p.č. C KN 915/3 medzi p. Bendom a Obcou 

Hrachovo za 1 €. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 182/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove  schvaľuje dať do dlhodobého prenájmu p. Igorovi Bendovi, bytom Slnečná 164/10, 

Hrachovo pozemok vedený Okresným úradom Rimavská Sobota, KN C 915/3 zapísanej na LV č. 

367 pre obec, katastrálne územie Hrachovo evidovanej ako zastavaná plocha a nádvoria o výmere 

125 m2 

 

Ďalšia zmluva prišla o odkúpenie pozemku od Ing. Tomáša Kedera na Jánošíkovej ulici, ide 

o parcelu C KN 27/23 o výmere 146 m2 a poprosil o vyjadrenie stavebnej komisie. 

P. Vetrák: Boli to pozrieť, je to za jeho domom. Aj ten druhý sused, p. Murinček tam má nejaké 

kríky. Bolo by to treba dať trošku do poriadku, za domom aj kvôli požiarom aby tam bol lepší 

prístup.  

Starosta: Je to susediaci pozemok,  málo na výstavbu niečoho, cestu tam nepotrebujeme, pre obec je 

to nevyužiteľné. Teraz by sme mali schváliť zámer odpredaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Bude k tomu treba aj znalecký posudok lebo len keď je verejnou vyhláškou môže cenu určiť obec. 

P. Škvarka s pýtal či sa nemôže použiť ten znalecký čo sa robil hore na ul. Osloboditeľov. 

Starosta: Spýta sa právnika, my nemáme rozkategorizované oblasti, môže sa to brať ako tá časť. 

Mgr. Liptáková: To je orná pôda? 

Starosta: je to zastavaná plocha a nádvorie. Podľa neho znalecký posudok by bolo treba dať spraviť, 

lebo sa do hodnoty berie aj to či je tam prístupová cesta, voda, plyn, aby nás niekto nenapadol 

a nevrátil nám to, ale sa ešte poradí s právnikom. Opýtal sa či môže dať hlasovať za prijatie 

uznesenia, nikto už nemal otázku a starosta dal hlasovať. 

JUDr. Kederová: sa zdržala hlasovania, lebo má konflikt záujmov. 

Hlasovanie: za: 6 ( Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, Vetrák) zdržal sa: 

JUDr. Kederová, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 183/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove   

1.    b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) žiadosť p. Ing. Tomáša Kedera o kúpu pozemku KN C 27/23, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvoria o výmere 146 m2  

b) návrh Komisie výstavby a rozvoja obce Hrachovo schváliť obecným zastupiteľstvom zámer 

odpredaja  pozemku KN C 27/23, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria o výmere 146 m2 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa  p. Ing. Tomášovi Kederovi, bytom Jánošíkova 276/12, 

Hrachovo 

2.   v y h l a s u j e 

v súlade s čl. 13 ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hrachovo pozemok KN C 

27/23, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria o výmere 146 m2 za prebytočný majetok obce. 

3.   s c h v a ľ u j e 

a) v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hrachovo pozemok KN C 

27/23, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria o výmere 146 m2 za prebytočný majetok obce 

b) v súlade s § 9a ods. 15. písm. f (1-3) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a čl. 4 

ods. 11 (nepoužiteľnosť žiadaného pozemku pre inú osobu, malá výmera) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Hrachovo zámer predať pozemok KN C 27/23, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvoria o výmere 146 m2 Ing. Tomášovi Kederovi, bytom Jánošíkova 276/12, Hrachovo, 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa – pozemok je susediaci pozemok malej výmery dlhodobo 

udržiavaný a využívaný žiadateľom a  jeho použiteľnosť nie je reálna pre inú osobu. 
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c) kúpnu cenu vo výške znaleckého posudku vrátane ceny za vypracovanie  

4.  p o v e r u j e 

Obecný úrad  zverejniť zámer predaja na úradnej tabuli obce  a internetovej stránke obce Hrachovo 

 

Starosta prečítal žiadosť obyvateľov na ulici Kováčska týkajúcu sa dlhodobo neriešeného stavu 

miestnej komunikácie ul. Kováčska. Uvádzajú, že za 20 rokov cesta nebola vyasfaltovaná a jej 

technický stav je z roka na rok horší. V prípade dažďa alebo topenia snehu je cesta prakticky 

neprejazdná, či už pre peších, alebo pre osobné vozidlá, terén sa stáva blatistým a veľmi ťažko 

zjazdným. Žiadajú o opätovné prehodnotenie situácie a zaradenie ich ulice do plánu rekonštrukcie 

v čo najskoršom možnom termíne. Podpísali to všetci čo sú na tej ulici. 

Starosta uviedol, že boli sa pozrieť cesta je vysypaná štrkom, prejazdná je možno keď poprší, alebo 

napadne sneh tak sa možno horšie chodí, ale prejazdná je. Keď robili cestu do cintorína dali sme 

urobiť aj ten kopec až po Murinčeka a Brádňana. Z druhej strany je do kopca spravené po Maroša 

Krahulca. Tie svahy keď je sneh sa dajú pekne ohrnúť a potom je rovina. Na tú ulicu sme nezabudli 

v r. 2023 bola spracovaná projektová dokumentácia S 01, kde bola spracovaná aj ul. Mieru od p. 

Králikovej smerom na družstvo a aj S 03 na Svetlú. Vtedy bola výzva, že sa to malo týkať cyklotrás. 

Zapolili sme sa a S 03 na Svetlú sme spravili. Máme spravenú aj projektovú dokumentáciu aj 

rozpočet, jedná sa o 288,5 m a šírka je od 2,5 do 3,5 m. rozpočet bol v tom čase 43 tis. €. Máme 

všetko pripravené, akonáhle bude výzva zapojíme sa. Tak sme spravili aj ul. Hradnú aj cestu na 

Svetlej. Na budúci rok budeme musieť rozmýšľať o ul. Novej, lebo tam sme sa zmluvne zaviazali, že 

keď bude viac ako 50 % skolaudovaných domov, budeme sa snažiť spraviť komunikáciu.  

P. Škvarka: aj Sama Vozára je dosť rozbitá. 

Starosta: Tam sa ešte dá chodiť, horšia je ul. Horná. Odpíšeme im, že je spracovaná projektová 

dokumentácie, že sa bude riešiť IBV a prípadne ak bude nejaká výzva, tak spravíme, alebo keď sa 

bude  brať úver, tak sa zváži či sa do toho zmestí aj Kováčska. 

P. Škvarka: Nie je treba teraz aspoň niečo urobiť? Sú tam miesta kde treba aspoň vysypať šotolinou. 

Keď idú osobným autom chytajú stred. 

Starosta: To nie, prejazdná určite je aj ju odhŕňame. Vysypeme šotolinou.  V jednej časti, kde kopali 

vodovod, tí čo dole kúpili dom pri hlavnej ceste, tam treba pohrabať a vysypať. 

P. Vetrák: Kolaje nie sú. Je to spevnená cesta, sú miesta kde by sa zišlo vysypať. 

Starosta dal o prijatie uznesenia hlasovať. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 184/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove   

b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť občanov o riešenie stavu miestnej komunikácie na ulici Kováčskej 

ž i a d a 

starostu obce o písomné vyjadrenie občanom na ulici Kováčskej. 

 

Startosta: Včera bol s p. Vetrákom pozrieť u Sujov, čo kúpil dom p. Miháľ od Paľa Suju, tam im 

premoká z rezervoáru. Išla tam železná rúra do potoka, buď sa upchala, alebo ju niekto narušil. 

Navrhol nasledujúci postup: dva metre vykopeme, nájdeme rúru a buď ju od potoka vyčistíme, alebo 

je odrežeme aby sme zistili či je rúra funkčná. Ak nie spravíme odvodňovací trativod od rezervoára. 

Oni súhlasili. Rezervoár je dobrá vec, voda tečie, nebola ani tak závadná. Keď sa to kus prechlóruje, 

prípadne prevarí, tak v prípade havárie by sa dala používať aj na pitie. 

 

Starosta: Majú výjsť výzvy na suché poldre. Boli pozrieť miesto, za p. Vetrákom ako začína 

záhradkárska oblasť a prvá záhradka je Liptáková. Od Liptákovej záhradky, od cesty na druhú stranu 

ku potoku, až na ten breh, do toho svahu – tam by sme chceli dať vypracovať projektovú 

dokumentáciu na suchý polder,  aby nevytápalo tú časť. Bude navozená zemina, bude v tom rúra, 
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chceme naprojektovať aby jadro celého poldra bolo vybetónované do zemi cca 1,5 m, ako určí 

projektant, potom nasypať z predu aj zo zadu skaly a zeminu. Keď príde veľká voda nemalo by to tú 

hlinu rozobrať. V strede by bol odtekový otvor. 

P. Škvarka: Koho je to pozemok? 

Starosta: Slovenského pozemkového fondu a Evke Fazekašovej. Ona má pripraviť buď nájomnú 

zmluvu pre nás, len to ešte geodet musí zamerať presne kadiaľ to ide a aká to bude šírka. Tam je to 

už tak vyvýšené, že netreba veľa spevňovať. Na toto by sme chceli dať vypracovať projektovú 

dokumentáciu.  

P. Škvarka: To by bolo super, ale to rieši len tú jednu časť obce, ale nie je nejaký návrh čo by riešilo 

aj ul. Sama Vozára. 

Starosta: Sú dve výzvy, jedna na 100-150 tis., dve by nevyšli. Musíme nájsť miesto kde to spraviť. 

Spraviť násyp, keď odkúpime od dakoho pozemky, aby voda nešla sem, ale do Vetrákovej časti, keď 

tam bude polder a druhá časť by išla na Svetlú a na družstvo. Inak tam nemáme kde spraviť, tam je 

pole. Keď príde môžem aj to mu ukázať, len tam je obecná cesta 4-5 m iba až by sme od dakoho 

kúpili cca. 150-200 m dĺžky, lebo potom sa tam zvažuje, takže len ten vrch. Keby sa spravil nejaký 

návoz, ktorý bude obecný, cca. Na 4 m, tak tú vodu odrazí do strán. Bolo by dobre len potom, keď 

bude ten polder, lebo ich bude vytápať viac. Potom dal starosta hlasovať za vypracovanie projektovej 

dokumentácie na suchý polder. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 185/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove   s c h v a ľ u j e   vypracovanie projektovej dokumentácie na suchý polder. 

 

Starosta: Projekt ZŠ „Moderná vidiecka škola, škola pre všetky deti“ už sme podpísali zmluvu 

s ministerstvom. Teraz prebieha verejné obstarávanie na dodávateľa stavebných prác. Na budúci 

týždeň bude vypísaná tá nižšia forma obstarávania na vybavenie učebne fyziky ( za 6 tis.) a chémie 

(za 11 tis.) a potom bude na zdvýhacie zariadenie a tretia bude na gastro ( za 37 tis), na vybavenie 

kuchyne. Dáme vypracovať na úrad verejné obstarávanie, lebo nám je jedno kto dodá, len aby nám 

potom nevytkli niečo. Na verejnom obstarávaní (VO) to funguje tak, zadá sa do systému VO, ktoré 

firmy sa oslovia, tie firmy dajú svoje návrhy ale vidieť sa to dá len vtedy keď končí lehota na 

podávanie  ponúk. Tie menšie VO, do 50 tis. € stačí osloviť emailom, len musí byť doklad, že sa 

firmy oslovili. Malo by sa to začať realizovať v priebehu tohto mesiaca – stavebné práce.  Tie 

plošiny, ktoré sú jedna stojí 16 tis. na jedno schodište. 

P. Škvarka: Čo všetko je  schválené? 

Starosta: Bude zateplená prvá budova od ul. Železničná, bude fúkaná izolácia na telocvičňu na 

strechu, na rovnú časť. Bude bezbariérový prístup /čo bola jedna podmienka/ do telocvične, ako sú 

schody napravo sa spraví nájazd so zábradlím,  musí byť bezbariérový prístup do školy aj do 

kuchyne, čo našťastie máme. Na poschodí budú prerobené 2 toalety na bezbariérové, to je 

podmienka. V stavebnom projekte sú tieto časti a podlaha v kuchyni. 

JUDr. Kederová: V kuchyni nebude len dlažba? 

Starosta: dlažba, odsávanie a gastro – kotly, panvicu, konvektomat ako si určili kuchárky. Stará 

ventilácia sa dá preč a bude nové odsávanie. Projekt musíme ukončiť do konca septembra, ale do 

zmluvy sme dali, že to musí byť do konca augusta.  

P. Škvarka: Bude tam stavebný dozor? 

Starosta: Bude p. Čarada, on je solídny aj lacný za 250-300 € mesačne, tak je v zmluve, že 

minimálne raz za dva týždne musí byť a podľa potreby. Akonáhle budeme vedieť kto vyhrá VO, do 4 

dní môžeme uzatvoriť zmluvy, na druhý deň sa zverejní, preberací protokol a môžu začať robiť, aby 

to aj oni stihli. 
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Už sú zverejnené výsledky na MPaSV výzvy čo bola na detské ihrisko. Bolo 990 obcí, z toho 

podporili 108 obcí, v okrese R. Sobota iba Rimavské Brezovo.  

Čo sa týka výzvy, čo sme chceli traktor, to ešte nie je vyhodnotené.  

Projekt pri Útisovom dome (za 14 700 €, čo sa zvyšovalo peňazí) už je hotová projektová 

dokumentácia (ktorú dal starosta k nahliadnutiu poslancom), už sme dali aj žiadosť na MAS-ku, kde 

bola schválená, z MAS-ky  to dali do Bratislavy do PPA, z tade ešte nemáme vyjadrenie ani zmluvu. 

Budeme musieť aj my niečo dofinancovať, lebo keď zakryjeme járok to nebolo v rozpočte. 

V rozpočte je studňa, nejaké lavičky a chodník k tomu. 

Ing. Harandzová sa rozlúčila, musela odísť. 

 

Starosta ďalej informoval, že keď sa bude robiť projekt – kuchyňa v ZŠ, nebudeme môcť variť. 

Oslovili sme R. Baňu ŠJ, že by nám v júli  oni varili obedy aj  pre škôlku a z tade by sme vozili, 

budú otvorený iba 3 týždne. Rim. Zalužany budú otvorený len 2 týždne. Chod MŠ budeme vedieť 

zabezpečiť v júli na 3 týždne, obedy aj olovrant budeme voziť a desiaty budú musieť zabezpečiť, 

baliť mamičky. Dňa 20. júna v piatok o 16,00 sme pozvali riaditeľa, riaditeľku, vedúcu kuchyne ešte 

predsedkyňu komisie a rodičov, aby sme im všetko vysvetlili aby neboli nejasnosti. Riaditeľke kázal 

aby všetkým rodičom dala podpísať, že sa bude  konať stretnutie na OÚ o fungovaní MŠ v júli, že ak 

by mali rodičia iné požiadavky, iné návrhy alebo otázky.  

 

Ďalej starosta oznámil, že od 14. júla do 25. júla bude mať dovolenku, zastupovať ho bude Ondrej 

Vetrák. 

 

P. Škvarka informoval, že sa ho pýtal p. Klajban, že ako je penzión a vedľa ako je vjazd, kde má 

bránu do dvora vedľa toho ako je chodník ku škôlke tam je taký trojuholník, čo je obecné a on by to 

chcel, že by to na vlastné náklady prekryl, vyložil dlažbou aby sa tam dalo ešte zaparkovať auto. 

Starosta: Zvolá komisiu a pôjdu to pozrieť, lebo každý má iný pohľad na vec. Ten priestor nám 

nebude chýbať, ale približne nech to vysvetlí ako to chce, aby voda odtekala z chodníka, ale asi 

nebude problém. 

 

P. Valentová: Je niečo v Útisovom dome? 

Starosta: Na celý dom je už nájomná zmluva, zobral to p. Makši. Na poschodí už fungujú a na 

prízemí chce robiť predajňu potravín. Rieši to projekčne s hygienou aby to mohol otvoriť. Treba 

doriešiť, že údajne treba ďalšiu výlevku, musí to vydlaždiť, lebo my sme robili len kúrenie, elektriku, 

vodu a fasádu. Je tam len výška 2,20 m, takže tam nemôže človek robiť 8 hodín iba 4 hodiny, bude 

to riešiť tak, že zamestná asi dve predavačky na 4 a 4 hodiny.  

Mgr. Mareková sa rozlúčila musela odísť. 

P. Škvarka: Pri Útisovom dome sú zložené plynové bomby a veľmi to kazí do estetický dojem. 

Starosta: prisľúbil, že to zariadi aby to dali ku predajni Jednota. 

P. Škvarka sa pýtal na sochy v cintoríne. 

Starosta: Spýta sa p. Jackuliaka, že koľko razy sú natreté. 

P. Lupták sa pýtal na strechu na studňu. 

Starosta: Pozabudlo sa na to, ale od 1. júla by sme mali mať 4 ľudí tak budeme vedieť aj tieto veci 

spraviť. Príde p. Ľubomír Trnavský, Pavel Brádňan, Martin Sojka a Peter Kantárik, ale on je v útulku 

v Klenovci ale si bude odrábať tam, aby si kus prilepšil. Ešte bude Roman Krahulec na §10 raz do 

týždňa, odrobí iba 32 hodín mesačne, ostatný na 64 hodín mesačne. 

P. Škvarka sa informoval, že čo je s fekálnym vozom. 

Starosta: Zatiaľ drží. Poslali nám ponuku z Nových Zámkov, vedia spraviť nádrž na naše auto za 30 

tis. €. Ešte sme to neriešili, lebo auto musíme tam odviesť. 

JUDr. Kederová:  Informovala o zasadnutí Komisie školstva, mládeže, sociálnych vecí a rodiny: 

Prevádzkový čas v MŠ je od 6.30 hod. do 16:30 hod. Kapacita je 37 detí, lebo nakoľko sa vlani 

zvyšovalo o jedno dieťa, ale je to iba na tento školský rok. Komisia doporučila prepracovať 
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prevádzkový poriadok aktuálnom vznení na neobmedzený čas, nie len na 1 školský rok. V prípade 

nesúhlasu hygieny s navýšením kapacity MŠ využiť kompetenciu p. starostu. Prípadné nevyhovenie 

žiadosti o prijatie do MŠ naďalej vopred prejedná starosta obce a riaditeľ školy, rozhodne starosta 

a dôvody sa vysvetlia rodičom vopred.  Všetky deti sú prijaté. Do ZŠ odchádza 14 detí a je 15 

žiadostí o prijatie z toho jedna žiadosť nebola podaná písomne a jedno dieťa je dvojročné a ešte má 

plienky.  Zamestnanci  MŠ negatívne, záporné stanoviská resp. rozhodnutia bez vedomia riaditeľa 

školy a starostu nebudú komunikovať s rodičmi. Personálne návrhy a zmeny vopred včas odsúhlasiť 

s riaditeľom ZŠ a so starostom obce, aby boli prejednané vopred a včas. V súvislosti 

s rekonštrukciou jedálne  prázdninovú prevádzku v predstihu doriešiť čo najefektívnejšie v rámci 

možností a k spokojnosti rodičov. To už je vyriešené, p. starosta navrhol. Nakoľko boli rozdielne 

údaje o financovaní čo predložila p. Drugdová a p. Bálint od pani účtovníčky, treba sa na to pozrieť 

a zjednotiť. Dotácie zo štátneho rozpočtu  pri tom počte žiakov sú postačujúce, aby nepočítali 

s našimi dotáciami z obce. P. Drugdová uviedla, že elektriku a nejaké prevádzkové náklady a už do 

konca apríla ako keby mali vyčerpané všetko a ešte dotácia z obce neprišla.  

Starosta: Prostriedky na MŠ iba cez nás prejdú priamo na školský účet, z ktorého financujú oni. My 

tie prostriedky nemôžme ani dlhšie držať, ani s nimi nič robiť, musíme ich presunúť lebo sú 

s právnou subjektivitou. Sú určite postačujúce, lebo keď sme porovnali predtým rozpočet koľko sme 

dávali na MŠ a teraz koľko schválili, suma o niečo vyššia. Na prevádzku na mzdy zamestnancom 

MŠ dali, ale nepočítali s tým, že deťom treba aj variť, to nechali na nás. Štát na každej škôlke ušetril, 

ale tam kde majú MŠ svoje jedálne na to im prostriedky nedali. Niektoré obce, keď nemali 

prostriedky porušili škôlky. Tým pádom sa porušila ústava, lebo deti majú právo na predškolské 

vzdelávanie. 

P. Valentová sa pýtala, že prečo je zamknutá brána do škôlky z ul. Sama Vozára. Deti sú na dvore 

a rodičia musia obísť celý areál škôlky keď idú pre deti. Tá brána je tam na to. 

Starosta: Väčšina rodičov chodí na autách, ale na stretnutí s rodičmi, čo bude 20. júna sa spýtame či 

si prajú aby bola brána otvorená, či chcú tadiaľ chodiť a v prípade záujmu sa im povie aby bránu 

otvorili. 

P. Škvarka: Kým sa nepodarí nejaké ihrisko, či by nemohli mamičky s deťmi chodiť do areálu MŠ na 

hojdačky, prípadne pri podpísali zodpovednosť. Nemusí to byť otvorené, dalo by sa dohodnúť, že 

kde bude kľúč. 

Starosta: môžeme to prejednať, ale len po pracovnej dobe, alebo cez víkend. 

P: Vetrák: To nebude fungovať, už sme to raz tak mali. 

Mgr. Liptáková: V predchádzajúcich rokoch, keď bola škôlka otvorená sa to ničilo. Sú tam preliezky 

z prostriedkov čo sa rodičia skladajú. Obáva sa aby tam nezostal bordel. 

P. Lupták sa rozlúčil a odišiel. 

P. Škvarka: Prípadne mamičky, ktoré majú záujem tam chodiť, dal by sa im jeden kľúč a všetci by 

podpísali zodpovednosť. 

Starosta: Ktoré veci by tam využívali, prípadne pozrieme koľko to stojí a kúpime sem tie veci. 

P. Škvarka: Na tomto ihrisku je už všetko v dezolátnom stave. Na hojdačkách sú všetky 4 nohy 

odhnité, čuduje sa, že to vôbec stojí. Laná sú rozmrvené.  

Starosta: Aj kolotoč je tam, nevie či je bezpečné, keď dieťa spadne či ho nezasekne. 

JUDr. Kederová: P. starosta má pravdu, je to areál obce a keby sa stal nejaký úraz zodpovednosť by 

niesla obec, to jedno či tam bol prítomný rodič, tam nemá čo hľadať niekto po pracovnej dobe. Mgr. 

Liptáková: Našlo by sa 2 tis. € na preliezku? Také malé preliezky pre menšie deti sú na internete za 

1200 €. 

Starosta: Určite. Nech sa idú pozrieť a 2-3 veci by sa mohli kúpiť,  to by bolo lepši. Na pieskovisko 

sa donesie piesok. Toto ihrisko sa obnovovalo v r. 2013, splnilo to svoj účel. 

Mgr. Liptáková: Bolo by kúpiť niečo pre deti od 3 rokov, lebo toto čo je teraz na ihrisku je vysoké, 

pre väčšie deti. Také malé šmýkačky sú za 580 €.  

Starosta: Je aj taký tunel, tam by sa im nič nestalo.  

P. Valentová: Ako je na Skálniku, oni tam chodili. 
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Starosta: Pozrieme ceny a 3 veci môžeme kúpiť, zbytočne by chodili do škôlky. Aj pieskovisko nie 

je veľké, dáme tam piesok a plachtu. 

P. Škvarka: Možno by sa oplatilo zachrániť aj túto hojdačku, treba to pozrieť. 

Starosta: Tento mesiac majú prísť robiť revíziu, posúdia a dajú návrh. 

JUDr. Kederová: Sa sťažovala na veľmi časté, krátkodobé výpadky elektriky, preto sa im pokazil už 

počítač. Dnes do 10:00 hod bolo určite aj 3 krát.  

Mgr. Liptáková: Tiež sa jej preto pokazila práčka.  

Starosta: Dnes na obecnom úrade bolo 2 krát. Napíšeme do elektrárni, že na základe sťažností 

žiadame o vysvetlenie prečo sa dajú tieto krátkodobé výpadky elektriky. Starosta dal za prijatie 

uznesenia hlasovať. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 186/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

sťažnosť občanov, tlmočenú poslancami na častý krátkodobý výpadok elektrickej energie, čo 

spôsobuje poruchy na elektrických spotrebičoch (televízor, práčka, mraznička a počítače) 

ž i a d a 

starostu obce zaslať podnet na riešenie problému častého krátkodobého výpadku elektrickej energie. 

  

JUDr. Kederová: sa pýtala na priepusty, čo sa začali kopať kedy to bude hotové. P. Hruška sa  

sťažoval, že na to bol daný aj termín, iba sa to vykopalo a nič sa nerobí.  

Starosta: Chce k tomu zavolať projektanta, lebo keď my spravíme nábeh s takou istou rúrou z cesty 

ako je vpust do každého domu, tá rúra nezoberie viac vody ako tá čo ju prinesie a kvôli tomu 

rozkopeme celé járky. Chceme to dať naprojektovať projektantovi, aby sa k tomu vyjadril. Ide o to či 

to má význam a zmysel. 

JUDr. Kederová: Po záplavách sa o tom rokovalo, dačo sa aj dohodlo a vyjadrovali sa k tomu 

odborníci. 

Starosta: Nebol pri tom žiadny odborník. Boli tu cestári, z pozemkový odbor, z lesného úradu, 

požiarníci, hasiči. My sme to chceli urobiť, ale keď pri každom vjazde je taká rúra, keby sme aj na 

dva metre pustili, tak pôjde rúrou ale ešte aj mimo. P. Hruška to chce z celého okolia, ale keď príde 

veľká voda, tá nebude stíhať odtiecť. Keď niekto má popod mostík 50 cm rúru, nemôžeme ľuďom  

mostíky rozbiť, lebo sa nedostanú domov. Ľudia dostali stavebné povolenia.  

JUDr. Kederová: Čo stým čo sa vykopalo? 

Starosta: P. Hruška vtedy prišiel a povedal, že zbytočne to robíme, chlapov poslal preč. Chceli  sme 

dať rúry aby minimálne taká rúra ako je popod mostíkom, keď je 50-ka rúra popod mostík, chceli 

sme šikmo napojiť  50-ku rúru a odkryť ešte  na 1,5 m. Keď zasadala komisia tam neboli odborníci, 

a dohodlo sa, že kto to zakryl, treba to vybrať. Cestáry povedali, že oni to nezakrývali, že sme to boli 

my. Môžeme to dať vybrať, ale nepomôže to, keď popod mostík nezoberie všetkú vodu. Musíme 

zavolať projektanta, ktorý to technicky zdôvodní. 

P. Vetrák: Keď sa stavali domy dali sa malé prietoky na prechody. Sú tam možno 40-ky rúry a to by 

potrebovalo aspoň 60-ky rúry a potom aj priekopa môže byť väčšia. Darmo ľudia pozakrývajú  

priekop, darmo dáme 60-ku rúru, keď pod mostíkom je 30-ka rúra, to je zbytočné. 

Starosta: Videl, že pri Petrovi Knechtovi, on má dosť veľkú rúru, ale ako voda narážala vracalo ju na 

cestu.  

P. Valentová: Keď veľká voda spadne, to nestíha ani jeden járok. Voda ide kade sa jej chce. 

P. Škvarka: Dá sa jej vytvoriť cesta, aspoň trocha, teraz je to všetko klopené na S. Vozára a tým, že 

to je zakryté, tak tam nepôjde, preto p. Hruška aby sa to otvorilo. 

Starosta: Keď je cesta klopená, keď by sme aj otvoríme všetky járky ako z cesty dostaneme vodu 

tam. 
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P. Valentová: Všetko z ich strany ide na ul. S. Vozára, išlo to od Ozvien  od mostíka, od cestičky čo 

sa ide hore, to bolo kvantum vody. 

P. Škvarka: Nejaké vpuste urobiť do toho, ale neodkrývať všetky járky. 

Starosta: Keby na 1,5 m spravilo vpust a ešte na 1,5 ma ďalšia, ale tie odvedú toľko vody, len p. 

Hruška prišiel a vynadal chlapom. Zavolá projektanta, nech naprojektuje a vypočíta aké má byť, 

nech pozrie každý vstup. 

P. Valentová: Ona by bola za poldre na tie jamy aby zachytávalo vodu. Jeden čas pomohlo kde Slavo 

Sirotiak býva tam sa niečo vykopalo. 

Starosta: Vtedy áno, tam bola jama 

P. Škvarka: Len tam hore nemáme pozemky. Dočasné riešenie je pootvárať nejaké miesta aby sa tam 

dostala voda. 

Starosta: Keby sme spravili polder u nich a naozaj na dlhé by smena našej ceste navozili aspoň 0,5 m 

násypu, aby nepustilo z hory vodu sem ale pustí ju dole a tiež keby naprojektoval k Vetrákovcom, ale 

keď teraz spravíme a príde veľká voda, tak všetko zoberie k nim dole a vytopí ich. Boli sme to s p. 

Kederom pozrieť a tam je 150 m pole a z toho pola ide voda doľava, doprava, potom už nemôže sem 

ísť veľká voda. Nech to projektant naprojektuje aké vpuste spraviť, nech to naprojektuje,  kubične 

vypočíta. 

P. Vetrák: My sme boli aj u p. Petříčka, že treba odraziť vodu, ale tam sa to nedá. Tam je už rigol 

urobený, vybetónovaný. Keď príde prietrž mračien to by sme tam museli urobiť 2 metrové. 

Starosta: P. Petříčkovi tieklo cez jeho záhradu a cestou tieklo dole do škôlky a smerom do Valentov. 

On si teraz spravil oporný múr, tak už cez záhradu by mu nemalo ísť, pôjde na cestu. Ten rigol je 

naozaj veľký a pri ňom je na dve krajzelky vymúrané. Ideme na to dať urobiť projektovú 

dokumentáciu aby sme to urobili raz a na vždy. Z 8 metrovej cesty, ktorá je vyklopená išla voda, nie 

z poľa. Žiaľ sme kúpili tak pozemky, tam dakedy neboli domy bol járok. 

P. Valentová: Kto kedy vedel, že bude taký prietok. To sa netýka len Hrachova, všetci sme videli čo 

sa to valí, množstvo, množstvo vody. 

P. Valentová navrhla uznesenie od 1.6.2025  navýšiť plat starostu o 30%. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Boli prijaté Uznesenia č. 187/06/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove   s c h v a ľ u j e   plat starostu obce určený podľa § 3 ods.1 zákona č. 253/1994 Z. z. o 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov navýšiť podľa § 

4 ods. 2 uvedeného zákona o 30% s účinnosťou od 1.6.2025. 

K bodu č. 9  – Záver 

Nakoniec sa starosta obce opýtal či má ešte niekto niečo dodať, potom  poďakoval všetkým 

prítomným poslancom za  účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

                                                                                               ____________________________ 

         Ondrej Knechta 

           starosta obce 

Overovatelia zápisnice : 

 

Ondrej Vetrák                                                                         ____________________________                     

 

 

Matej Škvarka                                                                        ____________________________ 

 

 

Zapísala: Katarína Mareková 
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D O C H Á D Z K A 

poslancov OZ za rok 2025 

 
Meno priezvisko 

 

XVII. OZ 

31.03.2025 

XVIII. OZ 

12.06.2025 

Ondrej Vetrák P P 

JUDr. Zuzana Kederová P P 

Mgr. Jana Liptáková P P 

Ján Lupták P P 

Mgr. Adriana Mareková P P 

Matej Škvarka P P 

Iveta Valentová P P 

 

 

P - prítomný 

N - neprítomný 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


